
Protokół Nr XXXIX/2013 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 30 grudnia 2013 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych pracowników Urzędu, kierowników jednostek, 
sołtysów, radnych. 
Stwierdził iż obecnych jest 14 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. Na sekretarza obrad zaproponował radnego 
Jana Psonak – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad – nie zgłoszono. 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa za 2013 rok. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2013 – 2024. 
8. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
9.  Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2014 rok.  
       10. Uchwała w sprawie uchwalenia Programu  Przeciwdziałania Narkomanii dla 
           Gminy Sędziszów na rok 2014. 
       11. Uchwała w sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług opiekuńczych 
       12. Uchwała w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf na zbiorowe  
             zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 
       13.Uchwała w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług  
            wodociągowych  z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę. 
       14. Rozpatrzenie prośby mieszkańców ul. Majowej w Sędziszowie. 

15. Odpowiedzi na interpelacje. 
16. Wolne wnioski i dyskusja. 
17. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 14 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 5 
Burmistrz odczytał informację z realizacji zadań za 2013 rok. (materiał stanowi 
załącznik do protokołu). 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 
Radny J. Strzelec 



- ustawiliśmy wiatę przystankową  w Klimontowie, mamy XXI wiek kto powinien to 
zrobić, gdzie jest państwo. 
Pani K. Pacholec 
- Pan Burmistrz ma nadzieję że PKP zrobi przystanek w Krzcięcicach. 
Pan Burmistrz 
- na razie są prowadzone rozmowy i takie mamy informacje. 
Ad. 6 
Radny J. Strzelec 
- poruszył sprawę likwidacji tras BUS, nie wszyscy mają samochody i ludzie nie mają 
czym przyjechać. Wystarczyłby 1 kurs od Przełaja i powrót. 
Radny W. Tabor 
- czy firma która kładzie światłowód już zakończyła prace na naszym terenie bo 
wykonali wjazdy na posesje a poboczy nie. 
Radny J. Wiencek 
- czy są informacje w sprawie przejęcia mieszkań od PKP? 
Radny D. Juszczyk 
- na wiadukcie do SEFAKO ukradziono pokrywę ze studzienki, kable energetyczne na 
wierzchu, proszę o zabezpieczenie. 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w WPF gminy na lata 2013 – 2024. 
Głosowanie 
15 głosów – za                     uchwała Nr XXXIX/300/2013 
Ad. 8 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
Głosowanie 
15 głosów – za                      uchwała Nr XXXIX/301/2013 
Ad. 9 
Radny S. Łazarski 
- przytoczył zdanie z podsumowania raportu „ zdaniem badanych na terenie 
Sędziszowa i w okolicy osoby niepełnoletnie mogą z łatwością nabyć alkohol….”. 
według mnie powinniśmy problem zauważyć, jest to zadanie dla samorządu bo co 
roku przyjmujemy Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
przechodzimy do porządku dziennego. 
Pan Burmistrz 
- na dziś mamy ustalone zasady przydziału i liczby punktów alkoholowych, jeśli są 
wolne punkty a Komisja AA zaopiniuje pozytywnie to są przyznawane. Temat ten 
wymaga wnikliwej analizy. 
Program tak jest skonstruowany aby ograniczać młodzieży nadmiar wolnego czasu 
poprzez różnego typu zajęcia, działa świetlica socjoterapeutyczna, zespół 
interdyscyplinarny, organizowane są spotkania z psychologiem, pedagogiem, Policją. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2014 rok.  
Głosowanie 



15 głosów – za                   uchwała NR XXXIX/302/2013 
Ilość sklepów nie ma wpływu na to czy ludzie piją czy nie, w Finlandii są duże 
odległości do sklepów a spożycie alkoholu jest jeszcze większe niż u nas. 
Radny J. Strzelec 
- zgadza się ale w raporcie jest podane że dzieci piją. 
Pan Burmistrz 
- często się zdarza że piją na wagarach to znaczy, że przynoszą z domu. 
Radny N. Jawor 
- w Sędziszowie nie ma znaczenia ilość punktów a na wsi tak, jeśli sklep został 
zlikwidowany to już jest trudność w zdobyciu alkoholu bo trzeba jechać dalej. 
Pani G. Błońska 
- nasze badania nie odbiegają od wyników krajowych, to nie znaczy że piją nałogowo 
tylko przy jakichś okazjach. 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie uchwalenia Programu  Przeciwdziałania Narkomanii 
dla Gminy Sędziszów na rok 2014. 
Głosowanie 
15 głosów – za               uchwała Nr XXXIX/303/2013 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług opiekuńczych w 2014 
roku świadczonych przez opiekunki domowe Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Sędziszowie. 
Głosowanie 
15 głosów – za                 uchwała Nr XXXIX/304/2013 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf na zbiorowe  
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 
Głosowanie 
15 głosów – za                uchwała Nr XXXIX/305/2013 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług 
wodociągowych z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę. 
Głosowanie 
15 głosów – za               uchwała Nr XXXIX/306/2013 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę rozpatrzenie skargi mieszkańców ul. Majowej w Sędziszowie wraz 
z uzasadnieniem. 
Pan G. Mędrek 
- przytoczył zapisy Regulaminu utrzymania czystości i porządku: 



§ 30. 1. Osoby utrzymujące zwierzęta domowe są zobowiązane do zachowania 
bezpieczeństwa i środków ostrożności, zapewniających ochronę zdrowia i życia ludzi oraz 
zwierząt, a także dołożenia starań, aby zwierzęta te nie były uciążliwe dla otoczenia. 

2. Utrzymujący zwierzęta domowe zobowiązani są do sprawowania nad nimi właściwej 
opieki, a w szczególności nie pozostawiania ich bez nadzoru. 
Pani H. Barska 
- Komisja nie stwierdziła braku opieki nad zwierzętami. 
Radny J. Strzelec 
- czy właściciel hodowli tam mieszka? 
Pan Barański 
- nam nie chodzi o to że hoduje bo nie można zakazać, zapraszam abyście Państwo odwiedzili 
to miejsce bez zapowiedzi. To nie jest moja prywatna wojna, chcemy Was uwrażliwić na ten 
problem, dla nas sąsiadów jest to duża uciążliwość. Wracam z pracy o godz. 400 i nie mogę 
spać, latem taki smród że nie można przebywać na własnej działce. Powinno się go zmusić do 
pewnych ograniczeń. Czyje dobro jest ważniejsze ogółu mieszkańców czy 1 osoby, która 
śmieje się z Rady. 
Pan G. Mędrek 
- proponujemy wprowadzenie do Regulaminu zapisu o ograniczeniu liczby psów. 
Pan Przewodniczący 
- na terenie gminy są problemy z ludźmi hodującymi psy, jeśli wychodzą poza ogrodzenie 
należy wezwać Policję gdy zapłacą mandat to zastanowią się czy nadal trzymać psy. 
Rozumiem problem ale skoro były służby wterynaryjne i PSP, są sporządzone protokoły 
gdzie nie stwierdzono uchybień to zostaje skierowanie sprawy do Sądu. 
Pan G. Mędrek 
- czy nie można podjąć uchwały i rozwiązać ten problem? 
Radny M. Mentel 
- rozumiem mieszkańców że hałas i smród ale chciałem zapytać ile było zgłoszeń na Policję. 
Pierwszym krokiem są interwencje Policji, Burmistrz nie może zakazać hodowli. Właściciele 
hodowli działają wg przepisów Związku Kynologicznego. Należy zacząć od udowodnienia 
uciążliwości. 
Pan Burmistrz 
- gmina porusza się w granicach prawa. Na tyle skarg co mamy na ogrodzenie p. Barańskiego 
które stwarza zagrożenie dla kierowców, prosiliśmy żeby zlikwidował i co poza tym możemy 
zrobić to samo w stosunku do p. Ogonowskiego. Żeby działać musimy mieć instrumenty 
prawne. Nieprawdą jest bezczynność z naszej strony, od razu reagowaliśmy, służby poszły na 
kontrolę p. Ogonowski obiecał zmniejszyć hodowlę do 10 sztuk. Nie zmuszajcie nas do 
robienia rzeczy na które prawo nie pozwala. 
Radny M. Gliwiński 
- problem mają mieszkańcy Majowej, p. Ogonowski tam nie mieszka ale w tym sporze 
Burmistrz nie jest stroną. 
Pan G. Mędrek 
- moje dziecko wracało ze szkoły a na moim podwórku biegało 6 psów, dlaczego p. 
Ogonowski nie przestrzega przepisów. 
Pan Burmistrz 
- my mieliśmy bardzo dobrze funkcjonujące schronisko dla zwierząt i Towarzystwo Ochrony 
Zwierząt doprowadziło do jego zamknięcia. My reagujemy na miarę swoich możliwości 
prawnych. 
Pan R. Kozioł 
- jeśli p. Lechowicz skierowała sprawę do Prokuratury to tylko chodziło jej o dobro 
psów. Jeśli psy biegają swobodnie to reguluje art. 77 kodeksu wykroczeń „kto nie 



zachowuje zwykłych lub nakazanych środków ostrożności przy trzymaniu zwierząt 
podlega karze grzywny”. Natomiast zakłócanie spokoju reguluje art. 55 § 1 Kto 
krzykiem, hałasem, alarmem lub innym wybrykiem zakłóca spokój, porządek 
publiczny, spoczynek nocny podlega karze aresztu, ograniczenia wolności albo 
grzywny. Musicie zgłosić na Policję i wystąpić jako świadkowie, przeprowadzimy na 
Komisariacie postępowanie i skierujemy sprawę do Sądu. Musicie do końca być 
konsekwentni aby udowodnić zakłócanie waszego dobra. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi 
Głosowanie 
15 głosów – za                   uchwała Nr XXXIX/307/2013 
Ad. 15 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych. 
Pan J. Strzelec – z przewozami jest problem, rozmawialiśmy z p. Komoszka która 
obsługiwała tą trasę zastanawia się nad uruchomieniem kursu. Przewoźnicy twierdzą 
że mało osób korzysta i trasy są nierentowne. Jest możliwość zabrać się otwartym 
dowozem do stacji 630 a powrót 1325 , odjazd był od SEFAKO ale może być od 
Dworca – do Przełaj III. 
Radny J. Strzelec 
- to jest trasa na około. 
Pan Burmistrz 
- trasa Klimontów – Wodzisław też zlikwidowano bo mało osób korzystało. 
Pan W. Tabor – firma nie zakończyła jeszcze prac, tam gdzie były utwardzone 
pobocza będą robić. 
Pan J. Wiencek – otrzymaliśmy informację od PKP że przygotowują mieszkania do 
przekazania. 
Pan D. Juszczyk – ZUK sprawdzi studzienkę na wiadukcie. 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjnej o przygotowanych kartach i spisie 
nieruchomości przeznaczonej do komunalizacji  nr geod. 705 położonej w Mstyczowie 
o pow. 0,07ha. 
Rada zaakceptowała karty i spis nieruchomości. 
- odczytał pismo z Sanktuarium Świętego Krzyża z prośbą o pomoc w jego 
odbudowie. 
- odczytał pismo informujące o laureatach konkursu „Trzeźwy umysł”. 
Ad. 17 
Przewodniczący zamknął obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                    Sekretarz                                     Przewodniczył 
  
 

 



 
 


